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Ejendomsvurderingen
På et møde den 25. august på Skattecenter Svendborg for samtlige medarbejdere og forbundets
hovedbestyrelse meddelte skatteminister Kristian Jensen, at han havde nedsat en arbejdsgruppe, der
skal se på fremtidens ejendomsvurdering. Han stillede selv spørgsmålet om, hvorvidt det var
nødvendigt med ejendomsvurderinger i fremtiden - som følge af skattestoppet. Det var samtidig
hans opfattelse, at man i SKAT sagtens kunne bruge de medarbejdere, som i dag er beskæftiget med
ejendomsvurdering, til andre opgaver.

Der blev så den 3. september udsendt en intern meddelelse til alle medarbejdere - og især til
medarbejdere beskæftiget med ejendomsvurdering.

I denne meddelelse er angivet de fremtidige overvejelser.

Den 4. september var der imidlertid en artikel i JyllandsPosten, hvor det nærmest står som et
faktum, at ejendomsvurderingen er slut. Og endvidere er det tilkendegivet, at dette er meddelt
medarbejderne.

Der skal fra forbundets side ikke tolkes på den journalistiske gengivelse, men det skal bare slås fast,
at forbundet selvfølgelig vil følge udvikling, og at forbundet ved, at arbejdet vedrørende
ejendomsvurdering har en betydning for det provenu, som kommer ind via ændringer m.v. i
ejendomsvurderingerne.

Spørgsmålet om ejendomsvurderingens fremtid blev også berørt på mødet i SKATs Hovedsamar-
bejdsudvalg (HSU) den 4. september 2008. Af hensyn til den beslutning, der tidligere er truffet i
HSU om en fælles, journalistisk bearbejdet udmelding fra møderne i HSU, må forbundet henvise til
den information fra mødet, som bliver sendt ud via SKATs intranet.


